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Inzake         ; Inrichtingsplannen Schouwweg

Wassenaar 01-12-2022

Geacht College,

De fractie van Democratische Liberalen Wassenaar wil graag de volgende artikel 36 
vragen schriftelijk en beantwoord krijgen 

Op donderdag 24 november 2022 is er een voorlichtingsavond geweest over nieuwe 
aanpassingen aan de Schouwweg die in 2023 zouden gaan plaatsvinden. Op de 
voorlichtingsavond is het verkeersplan (vastgesteld 20 juli 2016) is aangehaald als om 
nu uit te voeren. Dit nog voordat de wegcategorisering en het verkeerscirculatie plan 
is vastgesteld. In het kader van de participatiewet is het belangrijk alle omwonenden 
te betrekken. De buurtbewoners zijn het langzamerhand beu dat de weg steeds maar 
weer afgesloten is, dat een en ander niet gecoördineerd wordt aangepakt en dat het 
overlast voor zowel de aanwonenden als voor de buurt betekent.

1.    Wie zijn er allemaal uitgenodigd voor die voorlichtingsavond, en wie niet. Een 
aantal buurtbewoners op bijv. de Spelderslaan , van Boetzelaarlaan, Ridderlaan en 
Jagerslaan waren helemaal niet op de hoogte?. 



2 .        Wat is het exacte plan en wat zijn de totale kosten? Tevens graag een 
toelichting of er sinds 2016 begrotingswijzigingen zijn, zeker ook de kostenstijgingen 
in de bouw in aanmerking nemende?
3.    Kan de wethouder toelichten of de gelden beschikbaar zijn, en hoe deze 
bestedingen op dit moment passen bij bijv. het verkeerscirculatie plan?
4.         Hoe vaak is de Schouwweg de afgelopen 2 jaar al afgesloten en gedurende 
welke perioden? Wanneer en hoe lang wordt de weg voor het nieuwe inrichtingsplan 
afgesloten?
5.         Op welke wijze kan eventuele schade bij de gemeente worden geclaimd? 
6.    Is het niet prematuur om de Schouwweg nu los uit te gaan voeren, terwijl er 
nog geen duidelijkheid is over het verkeerscirculatie plan en het onduidelijk is wat de 
beoogde wijzigingen van de Schouwweg voor gevolgen hebben door de buurt?
7.    Is het niet prematuur om de Schouwweg nu los uit te gaan voeren, terwijl de er 
nog niet is besloten omtrent de afwaardering van de Rijksstraatweg?
8.         Is het verstandig de weg te versmallen en/of  30 km te maken en/of 
fietspaden te verwijderen en/of te parkeren tussen bomen en/of stoepen breder te 
maken. Zo ja waarom?
9.    In het kader van die afwaardering, is de wethouder ermee bekend dat in de 
informatiebrief aan de Raad van 25 november 2022 een voorbehoud wordt gemaakt 
of er wel sprake zal zijn van een ontlasting van de N44/Rijksstraatweg. De 
informatiebrief stelt immers “Samen met de komst van de Rijnlandroute geeft dit 
kansen voor de toekomstige ontlasting van de N44/Rijksstraatweg.” Er is dus 
helemaal geen zekerheid van ontlasting van de Rijksstraatweg, en ook is er geen 
zekerheid over de mate waarin zo’n ontlasting dan zou plaatsvinden.

Het  kabinet stelt regelmatig potjes ter beschikking. Gemeenten kunnen daar een 
beroep op doen. Dat is handig, dan hoeft voor die kosten de OZB bijvoorbeeld niet te 
worden verhoogd. Inmiddels is er 
7.5 miljard is beschikbaar voor bereikbaarheid voor de periode 2023. 

Voor de periode 2018 tot 2030 is 19 miljard vrijgemaakt voor aanpakken knelpunten 
en nieuwe wegen. De provincie inventariseert deze knelpunten. Bekend is dat bijv. 
Rijswijk uit deze budgetten aanvragen toegekend heeft gekregen. Dit is niet bekend 
met betrekking tot Wassenaar.

10.          Wat heeft Wassenaar uit deze budgetten aangevraagd? Wat heeft 
Wassenaar uit deze budgetten al ontvangen? Zijn er aanvragen gedaan voor bijv. de 
N44 en de sneltreinverbinding, alsmede de knelpunten intern in Wassenaar (denk aan 
Rozenplein, Jagerslaan), of gedeeltelijke ondertunneling van de Rijksstraatweg, of op 
de agenda gezet bij de Provincie inzake toekenning van gelden uit deze budgetten.
11.          Waarom is dit in de vorige of deze Raadsperiode niet aan de orde gesteld in 
de Raad?



In afwachting van de tijdige (schriftelijke) beantwoording
De fractie van DLW / Democratische Liberalen Wassenaar


